
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 65 

 
Днес, 26.07.2023 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева – председател в 

13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията. 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

 

М.Симеонова  запозна комисията с Доклад вх.№ СОА23-ВК66-1849/8/19.07.2023 г. 

относно изменение и допълнение на Разчет за финансиране на капиталови разходи 

(Решение № 321/25.05.2023г., Приложение 1) съобразно Закон за изменение и 

допълнение на Закона за прилагане на разпоредби на Закона за държавния бюджет на 

Република България за 2022г., Закона за бюджета на държавното обществено 

осигуряване за 2022г. и Закона за бюджета на Националната здравноосигурителна каса 

за 2022г. (обн. 20.06.2023г.) 

Н.Николов зададе въпрос дали 30% от постъпленията от продажбите на общински 

жилища постъпват в района и по конкретно в район Красно село, няма да отидат в 

друг район. 

М.Симеонова  отговори, че постъпленията отиват в района, след което районния кмет 

каквито обекти е предложил трябва да отговарят.  

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение : 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.II от Дневния ред:  

 

М.Минчева – директор д-я „ Образование“ запозна комисията с Доклад вх.№ 

СОА23-ВК66-6931/19.07.2023 г. относно приемане на решение за възлагане на 

кметовете на райони при Столична община разработването на правила за организация 

на достъпа до територията на прилежащите части и терени на общинските училища.  
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В.Калановски  заяви, че категорично е доклада, да се отворят такива пространства. 

Той сподели, че охраната на училищните дворове и на тези пространства извън 

работно време не е ангажимент на районния кмет или на директора на училището, а на 

Столична община. Трябва да се предприемат някакви действия за опазване на тези 

пространства и училищните дворове от вандализъм и разпространението на 

наркотични вещества, сбивания и др. 

Димитър Божилов – кмет на р-н Триадица сподели, че за втора година в района 

успешно се провежда кампанията „Отворени училищни дворове“ . По отношение на 

охраната всички имаха опасения дали ще бъде спазен обществения ред. Като район 

поехме отговорност и осигурихме финансов ресурс за физическа охрана от фирма, 

която присъства в неработните дни и часовете. По този начин и директорите са 

спокойни, че базата ще се съхрани и няма да се извършват противообществени прояви. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.III от Дневния ред: 

А.Илиев запозна комисията с Доклад вх.№ СОА23-ВК66-6948/20.07.2023 г. относно 

дарение на недвижим имот – общинска собственост, представляващ ателие № 1, 

находящ се в гр. София, район „Триадица“, м. „Манастирски ливади-изток“, бл. 2, ет. 2 

В.Калановски предложи доклада да бъде отложен за да се изчисти юридически. 

Д. Божилов – кмет на р-н Триадица изрази отрицателно становище, защото имота е 

ателие и не може да се използва за жилищни нужди. 

Т.Георгиева предложи, ако е възможно да се направят някои юридически промени, да 

се запише някакъв текст  за да се изчисти казуса и всички да бъдат доволни. 

В.Калановски заяви, че дори да се дари имота, става атакуем субекта на когото е 

дарен.   
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Д. Божилов сподели, че подкрепя българските спортисти и  шампиони и няма против 

да бъде един олимпиец да живее и практикува в София. Р-н Триадица не е изразявал 

такава политическа воля , каквато изразиха кметовете на Надежда и Илинден. Нека те, 

ако имат възможност да дарят имот на г-жа Горанова. 

В.Калановски заяви, че като ателие ще има проблем с адресната регистрация, с зелена 

зона и т.н. 

М.Младенов – кмет на р-н Люлин сподели, че кметовете на райони действително 

имат проблеми относно адресната регистрация. Всеизвестно е, че във всяка 

новопостроена сграда има ателиета, които в последствие се продават за жилища и 

хората се оплакват, че не могат да направят регистрация. Има писмо от ГРАО на 

МРРБ и в момента процедират по начин позволяващ регистрация, а именно: ако 

ателието с определен номер не дублира номер на жилище в същия блок се извършва 

адресна регистрация. 

Е.Йорданова заяви, че след като има становище от ГРАО и след, като кмета на района 

може да намери решение да извърши регистрация след като установи дали в тази 

сгради има дублиране на номера на ателието с номер на жилищен имот. 

И.Петров – гражданин заяви, че подкрепя становището на кмета на р-н Триадица и 

кмета на р-н Люлин. Той подчерта, че в това жилище, ако възникне пожар или  

земетресение тогава ще излязат неща за законосъобразност. 

Т.Георгиева заяви, че до започването на заседанието на водещата комисия по 

икономика и собственост, кмета на район Триадица да направи справка има ли 

дублиране на номера в жилищната сграда. 

    

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова     Възд. 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За         

                                Против - 

                               Въздържали се 1 
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По т.IV от Дневния ред:  

Доклад вх.№ СОА23-ТД26-10697/1/20.07.2023 г. относно приемане на парично 

дарение от „Електрохолд България“ ЕООД с цел изграждане и ремонтиране на детски 

площадки. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.V от Дневния ред: 

А.Илиев запозна комисията с доклад вх.№ СОА23-ВК608-5714/5/19.07.2023 г. 

относно изменение на Решение № 332 по Протокол № 77 от 25.05.2023 г. на 

Столичния общински съвет    

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 
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7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.VI от Дневния ред: 

Д.Божилов запозна комисията с Доклад вх.№СОА23-ВК08-5624/12.04 г. относно 

предоставяне на имот -  общинска собственост, находящ се на територията на СО- 

район „Триадица“, гр. София, за безвъзмездно ползване на Сдружение „Клуб по 

художествена гимнастика „Левски-Триадица” 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.VII от Дневния ред:  

 

В.Тагарева запозна комисията с  Писма с вх.№СОА23-ГР94-3103/12.06.23 г., 

вх.№СОА23-ГР94-3103/1/14.06.23 г. и вх.№СОА23-ГР94-3103/2/26.06.23 г. като 

поясни, че господина, който иска да спре решението на СОС е нахлул на стадиона в 
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с.Кокаляне в нетрезво състояние и е изпочупил съблекалните общинска собственост. 

Съставен е протокол и органите на реда са задържали въпросното лице. 

  

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията приема писмата за сведение. 

 

По т.VIII от Дневния ред: РАЗНИ 

Комисията разгледа писмо с вх.№СОА23-ВК66-3079/19/25.07.23 г. относно график за 

мониторинг на спортни клубове по Подпрограма за развитие на детско – юношеския 

спорт за 2023 г. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По Доп.т.I  

Зам.-кмет на Панчарево запозна комисията с доклад вх.№СОА23-ВК08-

10555/21.07.23 г. относно предоставяне за безвъзмездно използване на спортен терен, 

находящ се в с. Лозен – район „Панчарево“. 

Н.Николов заяви, че отново ще гласува с две ръце „за“, тъй като следи случващото се 

в с.Лозен и р-н Панчарево, че този клуб поддържа прекрасно стадиона. 

На заседанието присъства председателя на спортния клуб Светослав Крумов. Той 

поясни, че клуба е член на Многоспортова федерация, член на Федерацията „Спорт за 

всички“ и  развива различни видове спорт. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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По Доп.т.II 

Доклад вх.№СОА23-ВК08-10549/21.07.23 г. относно предоставяне за безвъзмездно 

използване на спортен терен, находящ се в с. Казичене – район „Панчарево“. 

 

Н.Николов заяви, че ще гласува с две ръце за този доклад, защото стадиона в 

с.Казичане е облагороден. Той благодари на г-н Григоров кмет на с.Казичане за 

работата, която е свършил, защото знае в какъв вид е бил стадиона преди неговото 

облагородяване. 

В.Тагарева – общински съветник, сподели, че в обхвата на стадиона има възстановен 

частен имот, което на практика се явява в съсобственост. Тя се надява решението, 

което ще бъде взето от СОС да няма правен казус и порок за да може да се издаде 

заповед и да се подпише договор с клуба. От разговор с арх. Здравков е станало ясно, 

че на футболния клуб може да се предостави само тревната площ – игрището на 

стадиона без прилежащата площ. Докладът, който е внесен става въпрос за целия 

урегулиран имот. Тагарева подчерта, че се надява г-н Григоров да не е подведен. 

Зам.-кмет на Панчарево заяви, че има регулационна процедура, която е по чл.16 и 

заповедта влиза в сила утре на гл. архитект на СО след което ще бъде направена нова 

скица по кадастър и изготвен акт за общинска собственост. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По Доп.т.III 

Иван Чакъров – кмет на р-н Красна поляна запозна комисията с доклад вх. № 

СОА23-ВК08-8345/1/25.07.2023 г. относно приемане на предложение за дарение от 

юридическо лице   под формата на услуги и вещи, изразяващо се в дарение на проекти 

за изграждане на детска площадка и оборудване, находяща се в поземлен имот с 
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идентификатор 68134.1109.1543, район Красна поляна, м. Факултета,  гр. София. Той 

сподели, че това е дарение от американски гражданин, който подарява оборудване за 

спортната площадка. Единственото искане на дарителя е да поставим табелка на 

площадката в чест на неговата починала съпруга, за което няма възражения. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        10 

  в т.ч.: 

                                  За        10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.30 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 30.07.23 г. 

 

 

Експерт:               Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                 П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                 Зам. предс.:                П 

                                                                                           /Иван Пешев/ 


